
9:30 AM -10:30 AM 

9:30 AM -10:30 AM in Office for “Revelations” 

11:00 AM -12:30 PM in the Student Union

9:15 AM -12:15 PM in the Nursery Room for Ages 0-4 

11:30 AM -12:30 PM. Please inquire if interested... 

12:45 PM - 2:00 PM in the Outreach Center 

每個月第一個星期六晚間 6:00，新生命團契，林恩深家，歡迎慕道與初信者參加。 

每個星期二早上 9:30-11:00，姐妹門徒訓練小組，裴師母主辦。 

每個月第二個星期五晚間 7:00，裴師母家生活分享，歡迎參加。 

每個月第四個星期五晚間 7:00，喜樂團契，深入研讀聖經，李嘉琳姊妹家。

聯絡：李美玲姊妹 

Every first and third Thursday of the month  7:45 PM - 9:00 PM 
In the Church Office 

Please pray for the following matters:  
• Pastoral Search 
• Church Devotional Life 

CATEGORY INCOME EXPENSE BALANCE YTD BALANCE 

General 4,692.01 4,527.74 164.27 164.27 

Mission 519.50 0.00 519.50 519.50 

Building 0.00 0.00 0.00 0.00 

Total 5,211.51 4,527.74 683.77 683.77 

3396 Johnson Ave. San Luis Obispo, CA 93401 

(805) 544-2145  (626) 277-1563 

www.slo5c.org 

“Central Coast Chinese Christian Church”
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http://en.wiktionary.org/wiki/%E8%8F%AF%E4%BA%BA


  

PRAYER 

WORSHIP  To God Be The Glory 

Spread Out The Heavenly Wings

How Could It Be

MESSAGE   Pastor Ray Petzholt 

ANNOUNCEMENTS Minister Annie Petzholt 

OFFERING  

LUNCH FELLOWSHIP 

 
1. Welcome new visitors!  We are blessed to have you worship with us. 

歡迎到訪教會的新朋友! 我們很高興您今天與我們一同敬拜主. 
2. We give thanks to Pastor Ray for his message on “The Glory of the Name of the 

LORD” to help us understand how God’s name reveals His glory and impact our 
lives. 
感謝裴牧師今天傳講「耶和華名字的榮耀」的信息, 幫助我們明瞭上帝的名字
如何啟示祂的榮耀, 且影響我們的人生. 

3. The church website slo5c.org has uploaded many of the past sermon audio and 
document files under “Messages.” Please check it out and introduce to your friends. 
教會網站 slo5c.org 已經上傳許多過去的主日證道錄音和講章文檔, 歡迎您上
「主日證道」欄瀏覽使用, 並介紹給朋友. 

4. Please continue to pray for Pastor and Mrs. Chow as Mrs. Chow recovers from her 
surgery.  
請大家繼續為周牧師, 師母代禱, 望上帝賜力量給周師母早日復原. 

5. Next Sunday we will have a guest speaker, Elder Alan Liang from First Evangelical 
Church of San Gabriel Valley, to introduce to us their church’s Taiwan Missions and 
hopefully our church can send some people to join them this summer. 
下主日教會請到聖加谷羅省基督教會的梁長老來分享他們教會的台灣宣道事工, 
希望今年夏天教會可以差遣暑期宣教士前往同工. 

Theme of the Year: Knowing God To Experience His Glory 
1st Quarter: Knowing God’s Attributes 

 

This Month: Knowing The Triune Godhead 

 

Exo.  32:30-33 

 
1. 1st We notice the “Name” of the LORD is a most significant aspect of His Glory  

 
2. 2nd Notice The LORD proclaimed the “Name” singular of the LORD 

 
3. Biblical Definition of “LORD” 

 
4. What relevance does this have for me? 

 
5. God is the Great “I AM”: We creatures at best are only “i am” 

 
6. To Experience “Victorious Christian Living” 

 

Conclusion  


